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Porządek obrad: załącznik nr 1 do protokołu 

 

1. Otwarcie sesji i powitanie. 

2. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian porządku obrad. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie  

    międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: 

1) udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Miejskiej w Świebodzicach w 

postępowaniu przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym we Wrocławiu w sprawie skargi 

Wojewody Dolnośląskiego z dnia 15.09.2022 roku na Uchwałę Rady Miejskiej w 

Świebodzicach nr LVIII/337/2022 z dnia 14.03.2022 roku w sprawie ustalenia lokalizacji 

inwestycji mieszkaniowej polegającej na budowie osiedla 71 domów jednorodzinnych w 

zabudowie szeregowej. 

 

8.   Informacje dla radnych. 

10.  Zakończenie obrad. 

 

Termin posiedzenia:  17 października 2022 r.  

Godzina rozpoczęcia: 15:30 

Godzina zakończenia: 16:30 

Miejsce obrad: sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Świebodzicach ul. Rynek 1 

 

1. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj  otworzył sesję, powitał radnych 

Rady Miejskiej, Radcę Prawnego, pracowników Urzędu i podległych jednostek oraz 

mieszkańców miasta. 

 

2. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj stwierdził prawomocność obrad 

sesji.  Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

3. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj zapytał czy są wnioski o zmianę 

porządku obrad. Nie zgłoszono wniosków o zmianę porządku obrad. 

 

Na obrady przybył radny Adam Tobiasz. 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej  o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

W związku z nieobecnością Przewodniczącej Rady Miejskiej Haliny Mądrej 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj poinformował, że informacja 

zostanie przedstawiona na kolejnej sesji. 
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5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj poinformował, że w związku z 

nieobecnością Burmistrza Miasta na dzisiejszej sesji sprawozdanie zostanie przedstawione na 

kolejnej sesji.  

  

6. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Radni nie zgłosili interpelacji, wniosków i zapytań. 

 

Na posiedzenie przybył radny Bogdan Kożuchowicz. 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały: 

 

1. Uchwała Nr LXVII/370/2022 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do 

reprezentowania Rady Miejskiej w Świebodzicach przed sądami administracyjnymi w 

sprawie ze skargi Wojewody Dolnośląskiego na uchwałę nr LVIII/337/2022 Rady 

Miejskiej w Świebodzicach. 

 

Radny Łukasz Kwadrans przedstawił projekt uchwały. 

 

Mecenas Jerzy Świteńki poinformował, że na przedłożony Jemu do sprawdzenia pod 

względem prawnym projekt uchwały naniesione zostały zmiany o charakterze redakcyjnym. 

 

Na posiedzenie przybył radny Sebastian Biały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj otworzył dyskusję i poprosił o 

zgłaszanie uwag i pytań.  

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali Radni:  Zdzisław Pantal, Janusz 

Kościukiewicz, Tomasz Czekaj, Łukasz Kwadrans, Sebastian Biały, Ewa Dziwosz. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

12 głosów – „za” 

0 głos – przeciw 

7 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała została przyjęta – załącznik nr 3 do protokołu. 

 

8. Interpelacje dla radnych. 

 

Radny Marek Gąsior poinformował, o założeniu nowego Klubu Sportowego MKS Silesia 

Świebodzice, oraz zaprosił wszystkich radnych na pierwszy mecz, który się odbędzie w dniu 

23 października 2022 r. o godz. 14:00 na hali OSiR. 
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Radny Zdzisław Pantal zapytał radnego, co spowodowało założenie przez Niego nowego 

klubu.  

 

Radny Marek Gąsior (ad vocem) odpowiedział, że Prezes MKS Victorii Świebodzice nie 

wyraziła zgody na założenie drugiego zespołu piłki ręcznej. 

 

Radny Łukasz Kwadrans przekazał, że rolnicy posiadający grunty przy Osiedlu Piastowskim 

posiadają informację, iż przez ich grunty będzie przebiegała droga. Następnie zadał pytanie czy 

gmina ubiega się o środki na budowę obwodnicy. 

 

Radny Bogdan Kożuchowicz odczytał odpowiedź na wniosek złożony przez Komisję 

Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie montażu 

luster drogowych ul. Sielska – Ciernie 39B, Ciernie 150A do 146. 

 

Obrady opuścił radny Krystian Wołoszyn. 

  

Radny Janusz Kościukiewicz poinformował, że Prezes szpitala Mikulicz z dniem 10 

października br. wprowadziła nowy podmiot pogrzebowy Ozyrys.  

 

Radny Sebastian Biały poinformował, że Burmistrz na ostatniej sesji powiedział, że nie było 

żadnego porozumienia w sprawie biometanowni, natomiast firma ARCHIPOL w swoim piśmie 

powoływała się na porozumienie podpisane z gminą. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj poinformował, że w Biurze Rady 

znajdują się zaproszenia na wydarzenia organizowane przez szkoły. 

 

9.  W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz 

Czekaj zamknął obrady LXVII sesji Rady Miejskiej w Świebodzicach. 

 

 
Protokołowała: 

A. Zimnicka 

B. H. Grabiec 

 

 

 

          Zatwierdzam:    

                                                                                  

                                                                                 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                             Tomasz Czekaj 


